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Zapisnik 1. seje UO APD Kozjak Maribor, 29.02.2024 
 
 
Prisotni: 

- Tomaž Langerholc 
- Branko Ivanek 
- Brin Kovačević 
- Jakob Roter 
- Anja Neral 

 
Odsotni: 

- Jernej Ženko 
- Drago Tutek 
- Blanka Tamše 
- Andrej Kristanič 

 
Sestanek se je začel ob 18:15. Sklepčnost je bila potrjena. Dnevni red smo 
soglasno sprejeli. 
 

1.       MDO - meddruštveni odbori planinskih društev 
Prijazno nam je bilo sporočeno, da bi bilo lepo od nas, da organiziramo 

srečanje MDO v tem letu, saj smo zadnjega organizirali pred več kot 5 leti. Obrnili 
se bomo na Davorina, ki se v imenu društva udeležuje teh srečanj, da nam malo 
poda informacije kako srečanja po navadi potekajo, koliko ljudi se približno 
udeleži dogodka in kaj vse bi naj bilo zagotovljeno iz naše strani (pijača, hrana, 
prostor…). Na podlagi teh informacij bomo določili višino sredstev namenjenih 
srečanju, ki bi ga organizirali pri Saviču v ponedeljek 11.3.2024 ob 17h. 
Sklep je bil soglasno potrjen. 
 
2. Sklic občnega zbora  

Soglasno je bilo potrjeno, da bomo organizirali in izvedli občni zbor v petek, 
22. marca 2024 ob 18h pri Saviču. V najkrajšem možnem času bomo razposlali 
vabila vsem članom preko društvenega maila. 

 
3.       Požarna varnost 

S strani Gasilko d.o.o. so nam pripravljeni donirati sodobne in vzdrževane 
gasilne aparate, označiti njihova 'nahajališča' v stavbi Lubadar s piktogrami, 
označiti zasilne izhode in evakuacijske poti z ustreznimi znaki in nalepkami (vse 
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to brez požarnega kolaborata, a pomembno je, da je s tem zagotovljena večja 
požarna varnost), ter izvesti trening usposabljanja gašenja z aparati na njihovem 
poligonu. Z naše strani pa bi v stavbi Lubadar izvedli požarno vajo z 
nadzorovanim spustom po požarnih stopnicah, ki bi jo organiziral Drago Tutek in  
bi bilo dobro, da se je udeležijo vsi dežurni in trenerji na Stenci. 
Predlog je bil soglasno potrjen. 

 
4.       Nova internetna stran  

Stran, ki bi po enoletnem obstoju že lahko zaživela, še ni bila testirana s strani 
uporabnikov. Stran je treba pregledat in Branču posredovat pripombe in buge. V 
roku naslednjih 14 dni bosta glavni 'testni' osebi Tomaž Langerholc - testira 
mobilno verzijo strani - in Brin Kovačević - testira PC verzijo strani. V 
omenjenem roku bosta posredovala ugotovitve Branču, in nato bomo stran lahko 
končno lansirali. 

 
5.       Komisija za priznanja  

Komisija je prejela in posredovala predloge za priznanja na UO. UO se s 
predlogi soglasno strinja, preveriti pa je še potrebno osebno s prejemniki 
priznanj ali so 'za', da se jim priznanja dodelijo. UO je prav tako izglasoval, da 
dolgoletni načelnik AO Luka Rutar prejme darilo v vrednosti 200-300€ za njegov 
dolgoletni trud in prispevek na društvu. Kaj bi bilo ustrezno darilo, bo preverila 
Anja pri njegovi partnerki in sporočila naprej. 

 
6.       Nabava društvenega prenosnega računalnika 

Za razne dogodke, ki se odvijajo tako v društvenih prostorih, kot tudi izven 
njih, a v organizaciji društva, bi bilo dobro imeti funkcionalen prenosni 
računalnik. Tomaž predlaga, da bi nabavili obnovljenega z vsemi programskimi 
licencami, ki bi društvo stal nekje do 500€. 
Odobritev sredstev za nabavo računalnika je bila soglasno potrjena. 
 
7.       Poročilo iz sestanka RRA 

Na sestanku je bilo izpostavljeno, da na našem območju manjka ustrezno 
označena planinska pot od Pohorja do Meranovega ter turnokolesarska pot po 
Kozjaki iz Maribora do Dravograda. Ta naloga bi bila zaupana društvu, ki bi 
posnel ustrezne poti, jih markiral in posledično vzdrževal. Nekaj praktični nalog 
na to temo je bilo že opravljenih, tako da bomo glavno poročilo ugotovitev ter 
predlogov ob zaključku tega 'projekta' posredovali ustreznim osebam RRA, na 
njih pa je potem, da uredijo kar je potrebnega glede birokratskega dela 'projekta'. 

 
8 .       Predlog za nabavo mikic in majic ob obletnici društva 

Rok Pliberšek predlaga, da bi se ob letošnji obletnici društva nabavili različni 
kosi oblačil z našim logom. Pri tem se poraja vprašanje, ali bi del stroškov 
(recimo tisk) krilo društvo, med tem ko bi strošek za naročen kos oblačila vsak 
posameznik kril sam. O predlogu nismo glasovali, saj nimamo zadosti informacij 
o kakšni višini sredstev je govora, zato pooblaščamo Roka, da priskrbi predračun 
za oblačila, tisk in izdelavo 'muštra', nakar bomo o dotični temi ponovno 
glasovali. 
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9.       Plezalni center 
Soglasno smo potrdili ustanovitev delovne skupine kateri se dodeli mandat za 

''pogajanja'' z občino. Trenutno so v njej Miro Potisk, Boris Kokol in Tomaž 
Langerholc. Interes sta pokazala tudi Rok Pliberšek in Jernej Ženko. 
Brin predlaga, da se glede pravnih zadev kontaktira Boruta Osonkarja s PIP. 
 
10.        Tabor Chamonix 

Tabor bi se odvijal približno 5 dni med 13. in 27. julijem (točen datum bo 
določen, ko izvemo v katerih dneh bomo dobili na voljo prenočišča). Boris 
Lorenčič se bo pozanimal, kje bi bilo najboljše rezervirati nastanitev v Chamoixu. 
Načelnik vsakega odseka bo preveril pri članih kakšen je interes udeležbe na 
taboru, da bomo dobili približno oceno koliko postelj rezervirati. 

 
11.       AO: Odprava 

Prvotna odprava v Kirgizijo je bila odpovedana zaradi pomislekov glede 
udeležbe. Nekaj jih je zainteresiranih, da bi se mogoče vseeno šlo v Peru, a je rok 
za kritje stroškov s strani PZS že mimo. Kljub temu društvo poziva interesente, 
da je pripravljeno kriti del stroškov odprave, zato bi bilo nespametno, da se 
ponudba ne izkoristi.  
 
12.       Šolanje markacistov 

Letos moramo poslati na šolanje nove člane. 
Soglasno potrjen sklep: Tomažu Trobcu, Brinu Kovačeviću in Sašu Reku se 
odobri šolanje za naziv Markacist 1 v letu 2024. 

 
13.       AO: Alpinistična šola 

Ker letos ne bo alpinistične šole, bi bilo dobro narediti akcijski načrt, da se to 
ne bo več zgodilo. O tem se je že razpravljalo na letošnjem Zboru alpinistov, kjer 
pa smo edino prišli do zaključka, da se je letos potrebno osredotočiti na tečajnike 
s potencialom in jih vzpodbuditi, da so aktivni na društvu, ter jih poriniti naprej, 
da pridejo vsaj do statusa 'starejši pripravnik'. 

 
14.       AO: Sestanki 

Jakob predlaga enostavno, a učinkovito spremembo strukture sestankov, t.j. 
da se uvodoma predebatirajo pomembne teme/informacije v zvezi z društvom in 
odsekom, kam bi se šlo na prihajajoče ture, kdo rabi soplezalca… ter da bi se o 
preteklih turah debatiralo na koncu sestanka, ko je vzdušje bolj sproščeno. 
Bomo probali predlog v praksi in po potrebi še kaj spremenili/dodali. 

 
 
 
Sestanek smo zaključili ob 20:00. 
 
 
 

Zapisnik sestavila: Anja Neral 


